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   R A D A   P O W I A T U 

N O W O S O L S K I E G O 
ul. Moniuszki 3, 67-100 Nowa Sól 

tel. 68 458 68 48,  fax 68 458 68 31 

 

BR.0002.42.2022                Nowa Sól, dnia 28 stycznia 2022 r. 

 

Protokół nr 42/2022 

z XLII sesji VI kadencji Rady Powiatu Nowosolskiego 

z dnia 28 stycznia 2022 roku 

przeprowadzonej w formie wideokonferencji 

 

 XLII sesja Rady Powiatu Nowosolskiego została zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Pana Jarosława Suskiego na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. 

o samorządzie powiatowym (tekst jednolity Dz. U. z 2022 r. poz. 528). 

 zawiadomienie załącznik nr 1 niniejszego protokołu 

 

W sesji uczestniczyli radni oraz zaproszeni goście zgodnie z listą obecności. 

 listy obecności – załącznik nr 2 niniejszego protokołu 

 

O godz. 09:00 Przewodniczący obrad otworzył sesję i na podstawie list obecności 

stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi quorum i Rada jest władna do 

podejmowania uchwał. 

Następnie Przewodniczący przywitał Starostę Panią Iwonę Brzozowską, Wicestarostę 

Pana Waldemara Wrześniaka, Członków Zarządu Panią Sylwię Wojtasik, Pana Andrzeja 

Żuberka, Pana Andrzeja Staroszczuka oraz Skarbnika Powiatu Pana Emila Chwiałkowskiego 

i Mecenasa Panią Barbarę Sienkiewicz.  

 

Ad.2. 

 Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLII sesji Rady Powiatu Nowosolskiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV, XXXVI, XXXVII, XL, XLI sesji Rady Powiatu 

Nowosolskiego. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Nowosolski prowadzenia zadania 

publicznego w zakresie budowy dróg. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wzajemnej współpracy i współdziałania z Gminą Nowa 

Sól – Miasto w celu realizacji zadania inwestycyjnego „Rozbudowa Centrum Sportowo 

– Rekreacyjnego na obszarze zdegradowanym ODRA”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Nowosolskiego na 

2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowosolskiego na lata 2022-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet radnych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 

2022. 

11. Przyjęcie Planu Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego na rok 2022. 

12. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

13. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.3. 

Radna Pani Zenobia zaproponowała aby zagłosować na każdym z protokołów 

oddzielnie. 

Rada Powiatu głosami 17 „za”, 2 „wstrzymuję się” , 0 „przeciw” przyjęła protokół 

z XXXV sesji. 

 imienny wykaz głosowania zał. nr 3/ 

 

Rada Powiatu głosami 17 „za”, 2 „wstrzymuję się” , 0 „przeciw” przyjęła protokół 

z XXXVI sesji. 

 imienny wykaz głosowania zał. nr 4/ 

 

Rada Powiatu głosami 16 „za”, 3 „wstrzymuję się” , 0 „przeciw” przyjęła protokół 

z XXXVII sesji. 

 imienny wykaz głosowania zał. nr 5/ 

 

Rada Powiatu głosami 18 „za”, 1 „wstrzymuję się” , 0 „przeciw” przyjęła protokół 

z XL sesji. 

 imienny wykaz głosowania zał. nr 6/ 

 

Rada Powiatu głosami 16 „za”, 3 „wstrzymuję się” , 0 „przeciw” przyjęła protokół 

z XLI sesji. 

 imienny wykaz głosowania zał. nr 7/ 

 

 

Ad.4. 

Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg Pan Wiesław Staruch przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia przez Powiat Nowosolski prowadzenia zadania publicznego 

w zakresie budowy dróg wraz z uzasadnieniem. /załącznik – nr 8/ 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pani Alina Śmigiel 

przedstawiła opinię komisji – pozytywna. 

 

Dyskusja: 

 Radny Pan Grzegorz Zwarycz zapytał o oznaczenie pionowe drogi relacji Nowe 

Miasteczko – Bytom Odrzański, a dokładniej o znak ograniczenia prędkości do 50 km/h. Radny 

zaznaczył, iż zasadne było postawienie takiego znaku, gdyż droga była w złym stanie 

technicznym. W związku z wyremontowaniem tego odcinka drogi, mieszkańcy dopytują czy 

znak ograniczający prędkość nadal pozostanie czy zostanie zdemontowany? 

 Kolejne pytanie Radnego Grzegorza Zwarycza dotyczyło usytuowanego lustra 

drogowego w Bytomiu Odrzańskim na skrzyżowaniu ulicy Ogrodowej, Żeromskiego 

i Mickiewicza. Lustro zostało zamontowane w związku ze złożoną przez radnego interpelacją, 

jednak zdaniem Pana Zwarycza kąt ustawienia lustra jest nieodpowiedni. 
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 Odpowiadając na pytanie dotyczące znaku ograniczenia prędkości Kierownik 

Powiatowego Zarządu Dróg Pan Wiesław Staruch wskazał, iż projektowana jest zmiana 

organizacji ruchu na tym odcinku drogi i w związku z tym znak zostanie zdemontowany.  

 Natomiast w temacie lustra drogowego Kierownik PZD odpowiedział, że zostanie 

sprawdzony kąt jego nachylenia i jeżeli okaże się być nieodpowiedni to zostanie to 

skorygowane. 

 Radna Pani Bogumiła Gramza poinformowała zebranych, iż z inicjatywy Burmistrz 

Otynia dnia 25 stycznia 2022 r. (wtorek) odbyło się spotkanie konsultacyjne w sprawie 

przebiegu ścieżki rowerowej Otyń – Zatonie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przeprowadził głosowanie imienne 

wyczytywał nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej a radni oddawali głosy /imienny 

wykaz głosowania zał. nr 9/ 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

 „za” – 18, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 18 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

 Uchwała nr XLII/269/2022 – załącznik nr 10 niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. 
Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski omówił projekt uchwały w sprawie 

wzajemnej współpracy i współdziałania z Gminą Nowa Sól – Miasto w celu realizacji zadania 

inwestycyjnego „Rozbudowa Centrum Sportowo – Rekreacyjnego na obszarze 

zdegradowanym ODRA” wraz z uzasadnieniem. /załącznik – nr 11/ 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pani Alina Śmigiel 

przedstawiła opinię komisji – pozytywna.  

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

 „za” – 17, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 2 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 12 

 Uchwała nr XLII/270/2022 – załącznik nr 13 niniejszego protokołu 

 

Ad.6. 

Skarbnik Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Nowosolskiego na 2022 rok wraz z uzasadnieniem. /załącznik nr 14/ 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pani Alina Śmigiel 

przedstawiła opinię komisji – pozytywna. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 15 

 Uchwała nr XLII/271/2022 – załącznik nr 16 niniejszego protokołu. 
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Ad.7. 

Kolejnym tematem jaki zreferował Skarbnik Powiatu był projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowosolskiego na lata 2022-2035. 

/załącznik nr 17/ 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pani Alina Śmigiel 

przedstawiła opinię komisji – pozytywna. 

  

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 0. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 18 

 Uchwała nr XLII/272/2022 – załącznik nr 19 niniejszego protokołu 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Jarosław Suski przedstawił projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości diet radnych wraz z uzasadnieniem. /załącznik nr 20/ 

 Przewodniczący wskazał, iż podstawą ustalenia wysokości diety radnego jest 2,4 

krotność kwoty bazowej określanej w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze 

stanowiska państwowe na podstawie przepisów ustawy o kształtowaniu wynagrodzeń 

w państwowej sferze budżetowej oraz o zmianie niektórych ustaw. Aktualnie 2,4 kwoty 

bazowej stanowi kwota 4 294,60 zł. 

  W związku z wnioskami klubów radnych skierowanych do Przewodniczącego Rady 

oraz uzgodnień międzyklubowych, biorąc pod uwagę możliwości budżetu w roku 2022 oraz 

zaplanowane środki na wypłatę diet Przewodniczący zaproponował następujące stawki: 

 Przewodniczący Rady Powiatu – 55% podstawy wyliczenia; 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – 43% podstawy wyliczenia; 

 Przewodniczący Komisji Rady Powiatu – 38% podstawy wyliczenia; 

 Radny – nieetatowy Członek Zarządu – 50% podstawy wyliczenia; 

 pozostali Radni Powiatu – 34% podstawy wyliczenia. 

Przewodniczący Rady zarekomendował przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet radnych w przedstawionej treści i formie.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki, Budżetu i Rynku Pracy Pani Alina Śmigiel 

przedstawiła opinię komisji – pozytywna. 

 

Dyskusja: 

Radny Mariusz Stokłosa zapytał, dlaczego nie zostały przeprowadzone konsultacje 

z radnymi, którzy nie przynależą do żadnego klubu? 

Przewodniczący odpowiedział, iż w pracach nad projektem uchwały brali udział radni 

bez ograniczeń i każdy mógł wnieść swoje wnioski. Część z nich została uwzględniona. 

Radna Pani Zenobia Kubicka analizując projekt uchwały zapytała, który z paragrafów 

wskazuje, że radny będzie otrzymywał dietę co miesiąc? 

Radna Pani Kubicka poprosiła również o przedstawienie nowych kwot jakie będą 

przysługiwały radnym. 

Przewodniczący Pan Jarosław Suski wskazał, iż w poprzedniej uchwale regulującej 

wysokość diet radnych powiatu nowosolskiego §6 brzmiał: „Diety nie przysługują w okresie 

miesięcznej przerwy urlopowej wyznaczonej raz w roku przez przewodniczącego rady.” 

W omawianym projekcie uchwały takiego zapisu nie ma, co jest jednoznaczne z przyznaniem 

diety radnemu w każdym miesiącu, co stanowi 12 diet. 

Odpowiadając na pytanie radnej Pani Zenobii Kubickiej, Przewodniczący Rady 

przedstawił proponowane kwoty diet: 
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 Przewodniczący Rady Powiatu – 2362,03 zł 

 Wiceprzewodniczący Rady Powiatu – 1846,68 zł 

 Przewodniczący Komisji Rady Powiatu – 1631,95 zł 

 Radny – nieetatowy Członek Zarządu – 2147,30 zł 

 pozostali Radni Powiatu – 1460,16 zł. 

 

Radna Pani Zenobia Kubicka zapytała, czy w planie budżetu powiatu nowosolskiego na 

rok 2022 r. zostały również uwzględnione podwyżki dla pracowników Starostwa Powiatowego 

w Nowej Soli oraz dla pracowników jednostek organizacyjnych powiatu nowosolskiego? 

Starosta Pani Iwona Brzozowska odpowiedziała, iż wzrost wynagrodzeń wzrośnie od 

3,2 % do 5 % dla wszystkich pracowników Starostwa Powiatowego oraz pracowników 

jednostek organizacyjnych powiatu. 

Radny Pan Andrzej Ziarek zapytał, czy od roku 2022 diety radnych zostaną 

oskładkowane (np. składka zdrowotna)? 

W odpowiedzi, Skarbnik Powiatu Pan Emil Chwiałkowski wskazał, iż kwota do 3000 zł 

nie będzie stanowiła podstawy do odliczania składek. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

 „za” – 14, 

 „przeciw” – 3, 

 „wstrzymuję się” – 2. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 21 

 Uchwała nr XLII/273/2022 – załącznik nr 22 niniejszego protokołu 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Andrzej Ziarek przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Starosty Nowosolskiego wraz 

z uzasadnieniem. /załącznik nr 23/ 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznaje i rekomenduje Radzie Powiatu 

Nowosolskiego uznanie skargi za bezzasadną. 

 

Dyskusja: 

Wiceprzewodniczący Skarg, Wniosków i Petycji Pan Mariusz Stokłosa wyraził 

odmienne zdanie przedstawiając następujące argumenty: 

1) Zbyt długi czas rozpatrywania odpowiedzi przesłanej przez skarżącego w miesiącu 

wrześniu. Czas oczekiwania blisko dwa miesiące. 

2) Odsyłanie skarżącego do jednostek organizacyjnych powiatu w celu uzyskania 

odpowiedzi. Zdaniem radnego takie informacje powinny zostać udostępnione na 

poziomie Starostwa. 

3)  Z uwagi na trwającą pandemię (COVID-19) Starostwo Powiatowe w Nowej Soli 

zachęca mieszkańców do korespondowania z urzędem w sposób elektroniczny. Z uwagi 

na zaistniałe problemy z dostarczeniem korespondencji przez skarżącego drogą 

meilową, Zarząd powinien zweryfikować funkcjonowanie tej formy przesyłania 

korespondencji.  

Ponadto radny Pan Mariusz Stokłosa odniósł się do funkcjonowania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Powiatu Nowosolskiego. Zwrócił uwagę na niespełniony obowiązek 

dotyczący składu osobowego komisji wynikający z §61 b ust. 1 Statutu Powiatu 

Nowosolskiego. 
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 Zdaniem radnego Pana Andrzeja Ziarka korespondencja meilowa  jest jedną 

z najlepszych form komunikacji w dobie pandemii. W związku z tym korespondencja 

wychodząca zarówno z urzędu jak i od potencjalnych petentów powinna być wysyłana w taki 

sposób aby odbiorca mógł potwierdzić jej otrzymanie, co będzie gwarantowało jej 

dostarczeniem. 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

 „za” – 15, 

 „przeciw” – 2, 

 „wstrzymuję się” – 2. 

Głosowało 19 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 24 

 Uchwała nr XLII/274/2022 – załącznik nr 25 niniejszego protokołu 

 

Ad.10. 

Na początku sesji Radny Pan Jarosław Intek wniósł autopoprawkę do projektu uchwały 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022. Zmiana harmonogramu 

planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022 dotyczy wprowadzenia w miesiącu maju punktu:  

Kontrola terminowości odpowiedzi na interpelacje o którą zawnioskował Radny Pan 

Przemysław Ficner. /załącznik nr 26/ 

 

 o godzinie 10:07 do posiedzenia dołączył radny Pan Łukasz Kempa 

 

Głosowanie za podjęciem uchwały: 

 „za” – 19, 

 „przeciw” – 0, 

 „wstrzymuję się” – 1. 

Głosowało 20 radnych. Rada podjęła uchwałę.  

Imienny wykaz głosowania – załącznik nr 27 

 Uchwała nr XLII/275/2022 – załącznik nr 28 niniejszego protokołu 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Pan Jarosław Suski wskazał, iż w planie Pracy Rady Powiatu 

Nowosolskiego na rok 2022 zostały ujęte uwagi Wicestarosty Pana Waldemara Wrześniaka 

zgłoszone na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady dotyczące przeniesienia przyjęcia 

sprawozdania Powiatowego Konserwatora Zabytków z realizacji „Programu ochrony i opieki 

nad zabytkami w Powiecie Nowosolskim” oraz przyjęcia informacja z działalności 

Powiatowego Konserwatora Zabytków w roku 2021 r. z miesiąca lipca na miesiąc maj.  

Rada przyjęła Plan Pracy Rady Powiatu Nowosolskiego na rok 2022 uwzględniający 

wskazane zmiany. /załącznik nr 29/ 

 

Ad.12. 

 W punkcie „Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym” /załącznik nr 30/ 

Starosta Pani Iwona Brzozowska uzupełniła swoją wypowiedź w temacie funkcjonowania WS 

SPZOZ w Nowej Soli w związku z trwającą pandemią (COVID-19). Pytania zostały zadane 

przez radnych na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady dnia 25 stycznia 2022 r. Ponadto 

odpowiedziała na pytanie dotyczące wyceny nieruchomości będącej w posiadaniu Skarbu 

Państwa, znajdującej się w Kożuchowie (teren dawnej Komendy Policji). 

 

Ad.13. 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
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Radny Pan Grzegorz Zwarycz zapytał dlaczego system głosowania podczas sesji nie 

działa? Co stoi na przeszkodzie aby w nim głosować? Czy nowopowstała komórka 

organizacyjna tj. Referatem Informatyzacji i Cyfryzacji zajmuję się rozwiązywaniem 

problemów dotyczących funkcjonowaniem Systemu? 

Pan Jarosław Suski odpowiedział, że Przewodniczący Rady decyduje o sposobie 

przeprowadzania głosowań. Podkreślił, iż głosowanie imienne jest przejrzyste, skuteczne 

i klarowne oraz przebiega sprawniej i szybciej niż w Systemie Rada. Ponadto Przewodniczący 

zadeklarował, że jeżeli zostaną złożone wnioski przez radnych o przeprowadzenie głosowania 

w Systemie Rada to zostaną one rozpatrzone. Natomiast problemy z głosowaniem w Systemie 

Rada wynikały przede wszystkim z powodu nieprzygotowania przez radnych tabletów do 

głosowania (niezaktualizowanie systemów, rozładowane tablety). 

Ponadto jeżeli sesja odbywa się stacjonarnie i powstaje problem z oddaniem głosu 

w Systemie Rada, radny nie ma innej możliwości oddania głosu. W przypadku sesji on-line, 

podczas której przeprowadzane jest głosowanie imienne, radny ma możliwość oddania głosu 

na wizji tzn. poprzez wyczytanie przez przewodniczącego danej osoby i zagłosowaniu, poprzez 

czat oraz w wyjątkowych sytuacjach telefonicznie. 

Starosta Pani Iwona Brzozowska uzupełniając wypowiedź Przewodniczącego 

poinformowała, że jeżeli zaistnieje potrzeba przygotowania informacji nt. realizowanych zadań 

przez Referat Informatyzacji i Cyfryzacji, to oczywiście taka informacja zostanie sporządzona 

i przesłana do wiadomości radnych. 

 

Radny Pan Mariusz Stokłosa zapytał, na jakiej podstawie prawnej można głosować za 

pomocą czatu? 

Mecenas Pani Barbara Sienkiewicz wskazała, że jeżeli sesja przeprowadzana jest 

w sposób zdalny istniej możliwość głosowania przez system a jeżeli nie zastosujemy tego 

sposobu to przeprowadzone zostaje głosowanie imienne. 

Ad vocem radny Stokłosa dopytał gdzie zawarta jest taka formuła, że można głosować 

za pomocą czatu czy telefonu? 

Ad vocem Pani Sienkiewicz odpowiedziała, że zgodnie z przepisami ustawy z dnia 

o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, ustawy 

z o świadczeniu usług drogą elektroniczną oraz ustawy o informatyzacji działalności 

podmiotów realizujących zadania publiczne, głosowanie może odbyć się za pomocą środków 

porozumiewania się na odległość, jednak osoba która głosuje musi zostać zidentyfikowana. 

W tym momencie osoby które głosowały za pomocą sms-ów czy czatu zostały zidentyfikowane 

i  są to radni, którzy w taki sposób wyrazili swoją wolę w głosowaniu.  

Radny Stokłosa podziękował za odpowiedź i poprosił o przygotowanie odpowiedzi 

w formie pisemnej. /opinia prawna – załącznik nr 31/ 

  

Radny Pan Paweł Zwolski zapytał, czy w związku z przeprowadzaniem sesji w formie 

wideokonferencji, włodarze gmin otrzymują link do posiedzenia, aby móc czynnie 

uczestniczyć w sesji? 

Przewodniczący odpowiedział, iż włodarze gmin otrzymują pisemne zaproszenie na 

sesję w którym zawarta jest informacja dotycząca trybu i czasu zwołania posiedzenia, 

w związku z powyższym włodarze mają możliwość zgłoszenia swojego udziału w celu 

otrzymaniu linku od pracowników Biura Rady, pozwalającego na uczestniczenie w sesji.  

Ponadto każda sesja transmitowana jest na żywo, co umożliwia śledzenie transmisji na bieżąco. 

 

Radna Pani Alina Śmigiel zapytała, czego dotyczyło spotkanie Zarządu z Dyrektorami 

jednostek oświatowych powiatu nowosolskiego, które odbyło się 13 stycznia 2022 r. oraz 

poprosiła o informację meilową dotyczącą ustalenia kierunków kształcenia, liczby oddziałów 

klas pierwszych na rok szkolny 2022/2023. 
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Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik odpowiedziała, iż spotkanie dotyczyło 

omówienia naboru na rok szkolny 2022/2023 do szkół ponadpodstawowych, dotychczasowej 

współpracy oraz obostrzeń wynikających z trwającej pandemii COVID – 19, a także nt.  

budżetów szkół na rok 2022 i konieczności  stosowania oszczędności w związku z ciężką 

sytuacją finansową. Następnie Pani Sylwia Wojtasik poinformowała radnych, iż w roku 2022 

liczba absolwentów klas ósmych w powiecie nowosolskim wynosi 1178 osób. Kolejno 

przedstawiła kierunki kształcenia oraz liczbę oddziałów klas pierwszych na rok szkolny 

2022/2023. 

Ad vocem Radna Pani Alina Śmigiel podziękowała za udzieloną odpowiedź oraz 

poprosiła o przesłanie drogą meilową informacji dotyczących ustalonych przez Zarząd Powiatu 

Nowosolskiego kierunków kształcenia oraz liczby oddziałów klas pierwszych na rok szkolny 

2022/2023. 

Członek Zarządu Pani Sylwia Wojtasik oznajmiła, iż materiały zostaną  przesłane. 

 

Ad.14. 

 Sprawy różne. 

 Przewodniczący Pan Jarosław Suski poinformował, iż dnia 27 stycznia 2022 r. na meila 

radnych zostało przesłane sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Powiatu Nowosolskiego za rok 2021, które będzie procedowane i przyjmowane przez Radę 

Powiatu na sesji w lutym. 

 Przewodniczący odczytał pismo z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego 

w sprawie zmniejszenia dotacji dla Gminy Bytom Odrzański na prace konserwatorskie przy 

ratuszu. 

 Pan Jarosław Suski przypomniał o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego 

przez radnych do dnia 30 kwietnia 2022 r. 

 Ponadto Przewodniczący odniósł się do kwestii procedowanej uchwały w sprawie 

ustalenia wysokości diet radnych. 

 Radna Pani Zenobia Kubicka odnosząc się wypowiedzi przedmówcy wyraziła opinię 

w sprawie podwyższenia wysokości diet radnych Powiatu Nowosolskiego oraz zwoływania 

sesji w sposób zdalny i idących za tym problemami technicznymi. Ponadto Pani Zenobia 

Kubicka zapytała, czy istnieje możliwość wypłacania diety w wysokości dotychczasowej bez 

uwzględnienia podjętej na dzisiejszej sesji zmiany (podwyżki)? 

 Mecenas Pan Barbara Sienkiewicz wyjaśniła, iż podjęta przez Radę Powiatu uchwała 

daje prawo do otrzymywania diety, w związki z powyższym Starostwo ma obowiązek jej 

wypłacenia. Ponadto radny nie może zrzec się należnej diety. Cel jej przeznaczenia zależy od 

woli radnego.  

 Przewodniczący Pan Jarosław Suski odniósł się do słów Radnej Pani Zenobii Kubickiej 

w temacie przebiegu sesji w trybie zdalnym oraz przygotowania radnych do posiedzenia, 

a także pracy Klubu Prawa i Sprawiedliwości nad projektem uchwały w sprawie ustalenia diet 

radnych. 

Radny Pan Krzysztof Galerczyk odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącego 

w temacie pracy nad projektem uchwały w sprawie wysokości diet radnych. 

 

Ad.15. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godzinie 10:38 Przewodniczący Rady 

Powiatu zamknął XLII sesję Rady Powiatu Nowosolskiego. 

 
protokół przygotowała: Magdalena Koza 
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